
Vážení zastupitelé, radní a členové sportovní komise Dvora Králové nad Labem,

navazuji na zprávu zaslanou Vám všem dne 19. 4. t.r. a v příloze zasílám odborná
vyjádření pěti odborníků v oblasti technologie chlazení zimních stadionů. Z těchto
vyjádření je zřejmé, že navrhovaná technologie ICEGRID není oproti standardním
způsobům řešení rekonstrukcí zimních stadionů
výhodnější ani co investičních ani co do provozních nákladů a ani co do kvality
ledové plochy. Jedná se o experiment, který má být hrazen z veřejných prostředků a
jehož případný neúspěch (značně pravděpodobný) by patrně znamenal konec
sportovních činností na tomto sportovišti vykonávaných, když jak hokej, tak
krasobruslení mají v našem městě bohatou a dlouholetou historii.

Věřím, že si najdete čas a seznámíte se s názory ing. Jiřího Machaly, ing. Františka
Janeckého, Roberta Nikodema, ing. Františka Jaška a ing. Jiřího Pavlíčka.
Dodávám, že nikdo z uvedených nepožadoval jakoukoliv odměnu a svůj čas
strávený psaním odborného vyjádření chápali jako činnost ve prospěch osvěty o
funkci chladících zařízení, neboť je
uráží mylná laická představa o tom, že čpavková zařízení jsou nevhodná. Z
rozhovorů s nimi jsem pochopila jedno, a  to, že
vyšší princip mravní a profesní jim nedovolil mlčet.

Věřím, že rada města se v nejbližších dnech definitivně rozhodne o změně svého
původního záměru a začne se problematikou rekonstrukce zimního stadionu
zabývat v souladu s doporučeními odborníků v oblasti technologie chlazení. Děkuji
všem, kteří věnovali pozornost problematice nevhodně zvoleného způsobu
rekonstrukce zimního stadionu a všem, kteří se zúčastnili setkání s odborníkem v
neděli 25.4. t. r., není přitom rozhodné, co jste si o mém boji o další budoucnost
zimního stadionu ve Dvoře mysleli, důležité je to, že jste se mi  snažili naslouchat.
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